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Aan. Het college vd gemeente Almelo, 

 

Er blijkt een heel groot probleem te zijn met vervuiling van onze grond met PFAS. De overheid heeft de 

plicht om burgers te waarschuwen en waar nodig te beschermen tegen gevolgen van deze vervuiling. 

 

Landelijk zijn er normen vast gesteld voor de hoeveelheid PFAS die in de grond mogen zitten. Nu blijkt, 

volgens een bericht in Dagblad Tubantia, dat Twentse gemeenten blijkbaar beter weten hoeveel vuil er in de 

grond mag zitten. 

 

Samen met 13 andere gemeenten worden de normen voor PFAS verruimd. 

GroenLinks heeft hierover de volgende vragen: 

 

1) klopt het bericht in de Tubantia van d.d 2 november jl. dat de PFAS norm in Twente wordt verruimd? 

 

2) Waarom zijn deze normen verruimd? 

 

3) Komt er een goede registratie van grond bewegingen? 

 

4) Mocht het zo zijn dat deze verruiming juridisch niet te handhaven is, dan moeten deze grond transacties 

te niet gedaan kunnen worden. Kan dit verhaald worden op de “vervuiler”? 

 

5) In het zelfde bericht in de Tubantia lijkt het dat bedrijven buiten Twente hier grond mogen aanbieden met 

een verhoogd PFAS gehalte. Klopt deze stelling?  

 

6) Zo ja, hoe beperken we dan deze import van verontreinigde grond.? 
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7) De gemeente Almelo heeft een grondbank. Daar zijn diverse soorten grond opgeslagen. Is het bekend of 

deze gronden schoon zijn? Of zijn deze ook vervuild met PFAS? 

 

8) Indien de gronden vervuild zijn, welke acties moeten ondernomen worden om dit schoon te maken?  

 

9) Wat zijn daar de kosten van? 

 

Tot zover met hartelijke groet, 

Hans Buitenweg 

Fractie vz GroenLinks Almelo 
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